

Protokoll Linköpings hundungdom 2023-08-23

Närvarande: Sofie (via länk), Olivia, Hanna, Rolf, Ing-Christin, Elin, Yvonne, Malin

1. Val av justerare: Hanna justerar
2. Godkännande av föregående protokoll: Föregående protokoll godkändes
3. Kassarapport:

Resultatet för juni är +21 678 kr

Akkumulerat resultat för januari t.o.m. maj är +110 833 kr

Intäkter:

Träning i hallen 5 700 kr. Anmälningavgifter 36 000 kr. Kursintäkter 2 400 kr (Ag). Servering 702 kr, Rosetter 1 445.

Summa intäkter 46 348 kr

Utgifter bl.a.:

Fika 4 726 kr, Lokalhyra 15 313 kr. Bankkostnader 1561 kr. Rosetter+priser 5 450 kr. Hyra instruktör 12 720, SBK/SKK/SHFK-avgifter 5 850 kr. Datakommunikation 2926 kr. El för maj 2417.

Summa kostnader 24670 kr

Investeringar som ej påverkar månadens resultat:

Investeringar i Klubbstugan: Altankostnader 94 636 kr.

Saldon per 2023-06-30:

Payson 225 735,27

PG 262798-2 73 037,68

PG 35 65 61-1 -950,00

Sparkonto Nordea 401 360,41

Kassa 2 344,00

Summa kassa och bank: 701 527,36

Resultatet för juli är +39 937 kr

Akkumulerat resultat för januari t.o.m. juli är +150 770 kr

Intäkter bl.a.:

Träning i hallen 4 475 kr. Samträning 909 kr, Anmälningavgifter 23 137 kr. Kursintäkter 13 200 kr (Ag). Servering 2 989 kr, Rosetter 4 295, Sponsring 19 000.

Summa intäkter: 82 045 kr

Utgifter bl.a.:

Fika 4 726 kr, Lokalhyra 15 313 kr. Bankkostnader 1561 kr. Rosetter+priser 5 450 kr. Hyra instruktör 12 720, SBK/SKK/SHFK-avgifter 4 725 kr. Datakommunikation 2926 kr. El för juni 2 392.

Summa kostnader: 42 108 kr

Saldon per 2023-03-31:

Payson 229 510,54

PG 262798-2 109 199,74

PG 35 65 61-1 0,00

Sparkonto Nordea 401 360,41

Kassa 2 344,00

Summa kassa och bank: 742 414,69

4. Aktivitets och beslutslogg:

Att göra enligt föregående protokoll:

Samträningsschema: Det finns ett förslag som Fresstylesektionen behöver kolla av med Ida (som gjort förslaget) då tider krockar med tävlingar. Ska vara klart och ute till sektionens ansvariga 1 september

Info ut på hemsida/FB om hallen i höst: Det finns ett inlägg på FB, som behöver korrigeras. Olivia fixar det.

Skyltar uteplanerna. Elin har gjort ett förslag

Tillgänglighet till klubbstugan: Alla medlemmar kommer få en kod utskickat via mail. Ska ske efter invigningen. Ing-Christin och Yvonne gör ett förslag, som sedan Elin eller Hanna mailar ut.

Samordning av kurser. Elin och Hanna får infon nu.

5. Inkomna skrivelser:

- **semestersabotören 2024** - ett förslag att göra en hel tävlingsvecka med alla sporter. Vi börjar med att fråga sektionerna om de tycker det är en bra idé.
- **belöning för prestationer på årsmötet** - Sofie och Elin fixar ett förslag till nästa möte
- **Verkställande utskottet beslutade att bjuda de som byggt stugan på mat i juni**
- **klädförsäljning** - Vi beslutar att vi inte vill sälja kakor eller kläder.
- **driftskostnader** - Det är inskickat till kommunen.
- **testa på hundsport-kurs.** Vi tror att efterfrågan inte är så stor just nu. lallafall inte i målgruppen - barn.
- **kurs för barn med lånad hund** - Vi tror inte det är rätt kurs för våra medlemmar.
- **allmän miljöstäddag** - vi beslutar att vi inte vill vara med
- **föreläsning mental träning** - Yvonne och Elin får i uppdrag att till nästa möte ta fram ett förslag på olika personer och kostnader.
- **priser hallen i höst** - vi beslutar 200 kr/dagtid och 250 kr/kväll och helg.
- **Real** - Vi ger Real tillgång till de tider de önskat under läsåret
- **samträningsschema** - se ovan
- **bidragsansökning** - alla bidragsansökningar ska vara inne 25/8. Ing-Christin har sammanställt och skickat in. Vi har uppnått rekord i antalet barn och ungdomar på våra kurser.

- första hjälpen - Malin ansvarar för att det finns första hjälpen både i hallen och i klubbstugan.
- Kursavgifter - Yvonne får i uppdrag att lägga till i styrdokumentet vad som händer om en kurs inte skulle bli full. Det ska stå att man kontaktar styrelsen då.
- möblera om i hallen - vi ska ta bort de lösa väggarna och minimera köket. Ställa upp högtalarna på hyllor på väggen. minimera antalet hyllor och ställa burar på botten. Flytta fikabordet till köket. Frigöra whiteboardsväggen. Flytta klädkåpen till yttervägg. Flytta soputrustningen så den står bredvid gräsklipparen. Yvonne ska kolla med Sten Bruce om staketlösning. Ing-Chrstin fixar lås till container. Vi beslutar om fixardag den 2/9 kl 10.00.
- Namnge planerna. Vi beslutar att skriva ut skyltar med siffran 1, 2 o 3 och sätta upp på grindarna.
- Yvonne och Rolf får i uppdrag att kolla över riktlinjerna för kursdeltagare. Till nästa möte
- Elin och Hanna får i uppdrag att fixa en bokningskalender till klubbstugan

6. Rapporter från/till arbetsgrupperna:

Rally: tävling 18/8. ny tävling 29/9

Huset: Invigning 26/8 11-14

Freestyle: Semestersabotören gick bra. Nya tävlingar i höst bla SM i TTM.

Agility: KM 16/9. Tävling 30/9. Rosetter beställda. Vi vill inte ha samträning i december då vi ska anordna blåbär både 23e o 30e dec. Vi kommer laga skållorna (bomhållarna heter så) på de blågula hindrena, beställa mer sand till de nya säckarna...

Ungdomsgruppen: har haft barnläger

Lydnaden: inget att rapportera

Sponsorgruppen: inget att rapportera

7. Förslagslådan: Elin återkopplar namn på planerna, slalombågsupphängningen och text på hemsidan till den som lämnat förslaget.

8. Övriga frågor:

9. Nästa möte: 19/9 kl 18 i klubbstugan

10. Avslutning av mötet.

Mötesordförande:

.....

Justerare:

.....

